



二上

**2A Textbook
Note to Parents**

| 课次 Lesson | 华文版 | English Version |
|-------------|-------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 第一课 2A1 | 您的孩子学会了说个人的成长变化，您可以和他说说有关的话题。 | Your child has learnt to describe the changes he/she experience when growing up. Do talk to him/her about relevant topics. |
| 第二课 2A2 | 无 | N.A. |
| 第三课 2A3 | 无 | N.A. |
| 第四课 2A4 | 您的孩子学会了按照说明做手工。和您的孩子一起做做手工，看看剪出来的是什么字。 | Your child has learnt to create artwork by following steps. Follow the steps your child and cut out a word with him/her. |
| 第五课 2A5 | 无 | N.A. |
| 第六课 2A6 | 无 | N.A. |
| 第七课 2A7 | 您的孩子学会说咖啡店里卖的早餐。您和孩子一起到咖啡店走走，说说那里的一个摊位的招牌和卖的食物。 | Your child has learnt the names of various breakfast sold in Coffeeshop (<i>Kopitiam</i>). Do visit the Coffeeshop with your child and talk to him/her about a stall and the food that is sold at that stall. |
| 第八课 2A8 | 您的孩子学会了说周围的人是在做什么的。让他跟您说一说。 | Your child has learnt about occupations of the people around him. Let him/her tell you about them. |
| 第九课 2A9 | 无 | N.A. |
| 第十课 2A10 | 您的孩子认识了偏旁部首“木”和“虫”，和他一起找找有这些偏旁部首的字，然后读一读，说一说。 | Your child has learnt Chinese radicals “木” and “虫”. Do look for words with these radicals, read and talk about these words with your child. |